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ASSEMBLEA ORDINÀRIA 26 D’OCTUBRE DE 2022 

 

PRESIDEIX LA REUNIÓ: DIEGO MUÑOZ 

MOTIU: ASSEMBLEA ANUAL 

LLOC DE LA REUNIÓ: A L’INSTITUT 

CURS: 2022-2023 DATA: 26 D’OCTUBRE 2022 

HORA D’INICI: 19:00 H HORA D’ACABAMENT: 20:30 H 

 

ASSISTENTS A LA REUNIÓ   

 
      Membres de la junta de l’AMPA:  

 

Cristina López Marta Viaplana 

Diego Muñoz Natàlia Paretas 

Joan Jiménez   

 
Justifica la seva absència: 

Montse Orellana 

 

Joan Llosas 

 

 
Membres socis assistents: 

 

+ 8 socis/es 
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ORDRE DEL DIA 

 

1. Aprovació de l’acta de l’assemblea del 16.12.2021 

2. Nous càrrecs de la junta. 
3. Presentació memòria econòmica curs 2021-22 i pressupost 2022-23 

4. Precs i preguntes. 
 

*** 

1. Aprovació de l’acta de l’assemblea del 16.12.2021  
(adjuntada al correu de convocatòria) 

 

Comença l’assemblea sense haver-hi cap esmena a l’acta de l’assemblea del passat 16 de 

desembre de 2021; per tant, la donem per aprovada.  

 

2. Nous càrrecs de la junta. 

Presentem els membres de la junta fins a data d’avui (26.10.2022):  

• Cristina López (vocal) 

• Diego Muñoz (president) 

• Joan Jiménez (tresorer) 

• Joan Llosas (vocal i representant de la junta de l’Ampa al Consell Escolar del centre). 

• Marta Viaplana (secretària) 

• Montse Orellana (vocal) 

• Natàlia Paretas (vocal) 

 

Com que el Diego ja no té el fill a l’institut no pot continuar com a president. 

La junta a partir d’avui, 26.10.2022, queda així:  

• President: Joan Jiménez 

• Tresorera: Natàlia Paretas 

• Secretària: Marta Viaplana 

• Vocals: Cristina López, Joan Llosas (també representant de la junta al Consell 

Escolar), Montse Orellana 

 

Expliquem breument els temes habituals i la càrrega que suposen per als membres de la junta 

de l’Ampa. Seguidament aprovem la nova junta.  

També hi ha dos col·laboradors nous que han vingut a alguna reunió de junta, però que no 

sabem si es quedaran a la junta o no. De totes maneres, persones col·laboradores en temes 

puntuals també ens interessa que n’hi hagi (independentment de formar part de la junta o 

no).  

Aprofitem per convidar a entrar a col·laborar amb la junta a tothom qui vulgui, ja que com 

més siguem més coses podrem fer. A més, la Cristina diu que és l’últim any que es queda a la 
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junta perquè la seva filla acaba cicle aquest any i no sap si canviarà de centre. La Marta també 

comenta que la seva intenció és fer de secretària un any més, però l’any vinent es quedaria a 

la junta com a vocal. En general està bé que hi hagi rotació de càrrecs i de membres de la 

junta.  

 

 

3. Presentació memòria econòmica curs 2021-22 i pressupost 2022-23 

Projectem els comptes a la paret, per comentar-los amb els assistents.  

L’any passat teníem un romanent de més de 12.000 euros. Per això vam rebaixar la quota. 

Comentaris sobre els números d’aquest any:  

El Consell Escolar ens gestiona totes les activitats extraescolars (per això les inscripcions no 

queden reflectides com a ingrés) i la quota per les famílies és bastant raonable.  

Hi ha dos ingressos extraordinaris que vam descobrir l’any passat (pel curs 20/21 i pel curs 

present): el “premi” que dóna Iddink si superes un percentatge d’alumnes respecte al número 

total d’alumnes del centre.  

Pressupost executat 2021-2022: 

Com a despeses grans i fixes tenim: quota socis de FAPAC, carnets de soci, samarretes a 1r 

d’ESO i als alumnes nouvinguts (per l’assignatura d’Educació física), l’allotjament web... 

Com a despeses no fixes tenim: el taller que va fer la Núria Tomàs per Sant Jordi, el mural que 

va fer un professor de l’escola Arsenal juntament amb alumnes del centre també per Sant 

Jordi, les roses de Sant Jordi per vendre per part de l’alumnat de 4t d’ESO, la col·laboració 

amb el preu dels autocars (va ser un descompte de 25 euros per nen), col·laboració en la festa 

final de curs de 4t d’ESO i de 2n de Batxillerat (obsequis i pica-pica)... 

Expliquem amb més detall el TEA, que suposa una despesa important. El TEA consisteix en 

tenir una persona que ajuda a fer els deures a aquells alumnes que tenen problemes 

d’anivellament respecte a la resta. S’ha fet durant una hora i mitja els dimarts per 1r i 3r ESO 

i els dijous per 2n i 4t ESO (hora i mitja per cadascun dels grups). Han estat alumnes derivats 

per l’institut (no grup obert). Tot això ho hem pogut fer un any; la idea és que l’institut se’l fes 

seu però per ara no ens ha donat resposta en relació a la participació (total o parcial) de 

l’institut en el projecte.  

A vista global, hi ha hagut uns ingressos de cinc mil i pico euros i unes despeses de dotze mil i 

pico euros. Queda un romanent d’uns 5.400 euros. 

Previsió de pressupost per aquest any: 

L’aportació a Batxillerat ha quedat a zero perquè ja no fan el viatge de fi de cicle a 1r; hi aniran 

a 2n. Els alumnes que aquest any fan 1r, hi aniran l’any vinent. Els alumnes que aquest any 

fan 2n ja hi van anar l’any anterior (perquè fins ara sempre s’havia fet a 1r).  

S’ha proposat fer una despesa en veles als patis. El centre opina que no ho ha de pagar l’Ampa 

però nosaltres volem que les veles es posin als patis perquè està fent molta calor i preveiem 

que no anirà a menys. Proposem que es fes progressivament (primer dues veles, després dues 

mes, etc.). El pressupost que ens han fet arribar des de l’empresa de veles l’Ampa no el pot 

assumir: són 8.000 euros.  



 

4 

 

Falten les comissions bancàries. Expliquem que estem fent un canvi a una banca ètica: 

Tríodos, amb la qual cosa passarem de pagar uns 50 euros de comissions al mes a uns 15-18€. 

 

4. Precs i preguntes. 
Un soci pregunta si podem oferir-nos com a centre pilot per rebre ordinadors a 1r d’ESO. 

Prenem nota per parlar-ho amb l’equip directiu.  

El mateix soci pregunta per una eventual assignatura d’Agricultura, amb el lema de 

l’autosuficència alimentària. Es comenta per part de la junta que a 2n d’ESO hi ha una 

assignatura que es diu Projecte verd”, com a optativa. En els continguts curriculars no ens hi 

podem posar (és a dir, només es pot fer com a optativa). L’institut també volia fer un hort al 

pati de sauló, però part del Projecte verd es va haver de parar perquè el pati s’inunda quan 

plou. En teoria les obres havien de començar abans de l’inici de curs, però s’estan endarrerint.  

A l’últim Consell Escolar es va proposar que “el que saben els pares” (oficis, professions) ho 

puguin transmetre als alumnes venint a l’aula a explicar-se. Si hi ha pares del sector de 

l’agricultura, podrien oferir-se per fer xerrades a l’aula. 

Una sòcia comenta que aquesta escola té massa ciment. No hi ha arbres. Es pregunta si es 

podrien posar testos grans amb arbres plantats a dins, per exemple amb plantes aromàtiques 

que no necessiten ser regades. Tanquem aquest punt prenent nota d’aquest suggeriment per 

a la propera reunió de la junta de l’Ampa.  

 

Per últim, convidem a venir a la junta o a col·laborar puntualment.  

 

         Sense cap pregunta més, donem per finalitzada l´assemblea a les 20.30h. 

 

Diego Muñoz (President sortint)            

 

 Joan Jiménez (President entrant)  

 

Marta Viaplana (Secretària)  

 


